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projekt                                                  Protokół nr 44/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22 sierpnia 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 22 sierpnia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:06 

tego przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska.  samego dnia. Na statutową 

liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 6 członków komisji. Obecność 

członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą 

systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się 

stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-

Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 

3. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Jolanta Goliat - zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 

Koźlu; 

6. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie Koźlu; 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 20 czerwca 2022 r.  

4. Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich 

zarządzaniem przez Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych – temat wynika  

z planu pracy komisji.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia  „Programu osłonowego  

w zakresie dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach 

opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych realizowanych w placówkach 

wsparcia dziennego na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2022-2025”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków 

o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych położonych w Kędzierzynie-Koźlu 

w budynkach stanowiących własność SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą 

w Prudniku, w tym określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzenia oceny punktowej tych kryteriów oraz wysokości miesięcznego dochodu 

i obowiązku wnoszenia kaucji zabezpieczającej umowę najmu. 

8. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych                                   

w Kędzierzynie-Koźlu, z uwagi na konieczność przeprowadzenia kapitalnego remontu 

budynku i przesiedlenia mieszkańców, przedkładam celem rozpatrzenia wniosek  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.3.2022). 

9. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.8.2022). 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.13.2022). 

11. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.18.2022). 

12. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.21.2021). 

13. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.62.2022). 

14. Opinia komisji do wniosku złożonego przez najemcę w dniu 21.06.2022 r. przez najemcę 

lokalu w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowanego na czas nieoznaczony, 

znajdującego się przy ul. Broniewskiego (PMS.7142.5.4.2022). 

15. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że zgodnie  

z planem pracy członkowie komisji indywidualnie, odbyli wizję mieszkań socjalnych i do 
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mieszkań chronionych punkcie 4 przewodnicząca poinformowała, że nawiąże do 

przeprowadzonych wizji, przedstawią opinie z wizji,  poprosiła o opinię prawną czy należy 

wprowadzić dodatkowy punkt do porządku obrad oraz czy należy to przegłosować.  

 

Joanna Mazurkiewicz, radca prawny wyjaśnił, że nie trzeba wprowadzać dodatkowego punktu, 

nie trzeba tego głosować.  

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 20 czerwca 2022 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały 

przesłany na portalu esesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś 

wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła 

protokół nr 43/22. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 43 z dnia 20 czerwca 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Ad 4. 

Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich 

zarządzaniem przez Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych – temat wynika  

z planu pracy komisji (sprawozdanie w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że sprawozdanie w formie pisemnej 

został przekazany radnym.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że polityka mieszkaniowa jest ciągle taka sama, przez 

ostanie 3 lata nie było eksmisji z mieszkań przez COVID. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy eksmisji nie było bo mieszkańcy tak 

ładnie płacą czy z powodu pandemii.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że w okresie zimowym eksmisji się nie wykonuje oraz 

weszła Ustawa Covid która wycofała zgody na eksmisję. W kwietniu br. zakaz został zniesiony 

i opłacone już wyroki były realizowane.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała w jakim stopniu wzrosły remonty mieszkań.  
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Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że nie ma problemu z firmami ale ceny remontów 

wzrosły o 100% kosztorysu inwestorskiego. Firmy nie chcą się na dłużej wiązać umową na 

długoterminowo, przy szalejących cenach materiałów.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy są wnioski o zakup mieszkań czy są 

składane wnioski dlaczego tak długo to trwa.   

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w  

Kędzierzynie Koźlu poinformował, że w budynkach w których w 100 % są uregulowane 

stosunki własnościowe, są realizowane, na bieżąco. W budynkach gdzie nie uregulowane są 

sprawy spadkowe i własnościowe np. ul. Chopina, gmina prowadzi działania latami.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska po wizji lokali socjalnych uważa, że mieszkającym ludziom nie 

zależy na mieszkaniach, nie dbają, nie sprzątają, zagracają mieszkania.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy w przypadku remontów mieszkań, tam 

gdzie jest możliwość, robią łazienki.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że tak. Tam gdzie można robi się ubikację oraz łazienki.  

 

Radna Hanna Białas również uważa, że szokujące jest iż ludzie doprowadzają do tak 

ogromnego zmieszczenia mieszkań, czy można coś zrobić, by temu zapobiec, czy np. co pół 

roku można przeprowadzać kontrole. Bo mieszkań zniszczonych jest dużo a miasta nie stać na 

remonty wszystkich mieszkań. Czy na litach są mieszkańcy którzy sami chętnie 

przeprowadziliby remont mieszkania. Co zrobić, aby przyspieszyć remont.   

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że nie ma takiej możliwości prawnej aby osoby chętne 

do remontu we własnym zakresie, przeskoczyły kolejkę oczekujących. Ale jest możliwość 

przez wniosek o mieszkania do remontu przez przyszłego najemcę lecz wymagania formalne 

są inne. Mieszkania są strasznie dewastowane, w wyroki o eksmisję trwają bardzo długo, takie 

mamy ustawodawstwo.  

 

Radna Hanna Białas zaproponowała, aby zamienić lokalizację mieszkań socjalnych, 

położonych w centrum miasta zamienić, wykonać w nich remont a osobom przydzielić inne.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu poinformował, że problem jest dogłębnie analizowany lecz problemem 

są mieszkańcy niszczący lokale.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki uważa, że ludzie niszczący mienie gminne, nie zasługują na 

pomoc. Również uważa, że mieszkania w centrum miasta powinni otrzymać normalni oraz 

płacący mieszkańcy.  

 

Radna Halina Mińczuk wyjaśniła radnej Hannie Białas, że wyegzekwowanie porządku w lokalu 

jest bardzo trudne, nie można przeprowadzać kontroli, jak mieszkaniec nie otworzy drzwi. 

MZBK podejmuje wiele działań o zachowanie porządku lokali, również współpracują z MOPS.  
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zgodnie z planem pracy komisja 

odbyła wizję lokalu socjalnego, podsumowali wizję, stan wizytowanych mieszkań był 

tragiczny, dla radnych był to szok, że mieszkańcy potrafią zniszczyć lokale socjalne  

z łazienkami położone nawet w ścisłym centrum miasta. Mieszkania socjalne oraz komunalne 

są niszczone przez lokatorów.  

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia „Programu osłonowego  

w zakresie dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych realizowanych w placówkach wsparcia dziennego na 

terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2022-2025” (projekt uchwały w formie pisemnej 

stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt uchwały w formie pisemnej 

został przekazany radnym.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że przesłanką do utworzenia projektu uchwały stały się 

rozeznane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu potrzeby  

w zakresie dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych realizowanych w placówkach wsparcia dziennego.  

Na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle funkcjonują 4 takie placówki ze 180 miejscami. Jedna 

placówka wsparcia dziennego wraz z 5 filiami (105 miejsc) funkcjonuje w ramach Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie – Koźlu, Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom 

„Brzdąc” prowadzi dwie placówki w formie świetlicy socjoterapeutycznej i klubu 

młodzieżowego (łącznie 55 miejsc) oraz jedna placówka w formie świetlicy 

socjoterapeutycznej „Arka” jest prowadzona przez Stowarzyszenie Rodzin Katolickich 

Diecezji Opolskiej (20 miejsc). Uczestnikami placówek wsparcia dziennego są dzieci z rodzin 

borykających się z problemami opiekuńczo – wychowawczymi oraz zagrożonych bądź 

dotkniętych problemem alkoholizmu, przemocy, ubóstwa oraz bezrobocia i tym samym 

zagrożonym wykluczeniem społecznym. Znamienne znaczenie ma fakt, że wydatki na żywność 

pochłaniają znaczną część środków finansowych będących w dyspozycji osób i rodzin, 

pogarszając standard ich życia, a tym samym ograniczając możliwość zabezpieczenia 

podstawowych potrzeb życiowych. Dodatkowo problemy opiekuńczo–wychowawcze rodzin 

zagrożonych bądź dotkniętych problemem ubóstwa, bezrobocia, alkoholizmu oraz przemocy 

zaburzają ich prawidłowe funkcjonowanie, co w szczególności negatywnie wpływa na sytuację 

bytową dzieci. Nadmienić również  należy, że pobyt dzieci w placówkach wsparcia dziennego 

zazwyczaj rozpoczyna się bezpośrednio po zakończeniu ich zajęć szkolnych. Taki stan rzeczy 

sprawia, że w celu efektywnego spędzenia czasu w placówce wsparcia dziennego konieczne 

jest zapewnienie im posiłku, co pozwoli na zabezpieczenie ich podstawowych potrzeb i pozwoli 

na aktywny udział dzieci w programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych. 

Program w całości będzie finansowany, zgodnie z art. 18² ww. ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, z dochodów z opłat za korzystanie        

z zezwoleń na prowadzenie sprzedaży napojów alkoholowych do spożycia w miejscu lub poza 

miejscem sprzedaży. Wpisuje się on zapisy ww. ustawy, gdyż dochody z opłat mogą zostać 

wykorzystywane wyłącznie na realizację. 
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Radna Hanna Białas wyjaśniła, że dzięki projektowi, wszystkie dzieci mają równe szanse i 

wszystkie skorzystają dzieci z dożywiania, co jest bardzo potrzebne, bo zajęcia w świetlicy 

rozpoczynają się bezpośrednio po szkole.   

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że pieniądze na ten cel są i zostały 

zabezpieczone w budżecie, z tzw. ,,korkowego” inicjatywa jest bardzo potrzebna.    

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia „Programu osłonowego w zakresie 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych realizowanych w placówkach wsparcia dziennego na 

terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2022-2025”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 (projekt uchwały w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt uchwały w formie pisemnej 

został przekazany radnym.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że proponują drobną korektę programu w zakresie kontroli, 

wprowadza się większe stawki za kontrolę, są rażąco niskie i wskazują Wydziały uprawnione 

do kontroli, co jest szczegółowo opisane w uzasadnieniu projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 
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Marek Piasecki 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że po wizycie w mieszkaniach chronionych 

przy ul. Waryńskiego miała pozytywnie wrażenie, mieszkania chronione są bardzo dobrze 

zarządzane. Mieszkańcy mają całodobową opiekę medyczną i całościową. Wszystkie 

dokumenty są załatwiane przez MOPS. Uważa, że tych mieszkań jest stanowczo za mało. 

Dlatego cieszy się, ze w budynku po byłej szkole nr 6, powstaną kolejne mieszkania chronione.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że zgodnie z planem pracy komisja 

odbyła wizję mieszkań chronionych przy ul. Waryńskiego, podsumowali wizję, że mieszkania 

prowadzone są wzorcowo, członkowie komisji podziękowali za ciężką pracę wszystkim 

pracownikom MOPS. W naszym mieście przybywa seniorów, którzy często pozostają bez 

opieki, jest duże zapotrzebowanie na mieszkania tego typu. Członkowie komisji zostali 

poinformowani, że są mieszkania jednopokojowe i dwupokojowe, Posiłki są dostarczane przez 

catering. W międzyczasie zmieniła się Ustawa i zasady. Mieszkania będą bardzo potrzebne bo 

społeczeństwo się starzeje. MOPS otrzymuje wiele wniosków, które nie mogą być 

zrealizowane, bo nie ma mieszkań, gdyż zapotrzebowanie jest większe niż możliwość. 

Gmina realizuje Politykę Senioralną, przypomniała, że pobyt osoby w DPS to koszt ponoszony 

przez gminę ok. 4500zł a jeżeli osoba ma świadczenie to gmina dopłaca ok. 2000zł i jest dużo 

wyższy  niż koszt mieszkańców w mieszkaniach chronionych to ok.1300zł.  

 

Dyrektor Agata Morkis poinformowała, że gmina Kędzierzyn-Koźle prowadzi wiele działań 

dedykowanych seniorom, w celu poprawy jakości życia, zgodnie z prowadzoną przez gminę 

wieloletnią Polityką senioralną, obecnie będą mieszkania wspomagane. Wskazała, że pobyt 

osoby w DPS to koszt ponoszony przez gminę w wysokości ok. 4500zł a jeżeli osoba ma 

świadczenie to gmina dopłaca ok. 2000zł i jest dużo wyższy niż koszt mieszkańców  

w mieszkaniach chronionych to ok.1300zł.   

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków 

o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych położonych w Kędzierzynie-Koźlu 

w budynkach stanowiących własność SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku, 

w tym określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny 

punktowej tych kryteriów oraz wysokości miesięcznego dochodu i obowiązku wnoszenia 

kaucji zabezpieczającej umowę najmu (projekt uchwały w formie pisemnej stanowi załącznik 

do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt uchwały w formie pisemnej 

został przekazany radnym.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że komisja przygotowała ww. projekt uchwały wpisując 

szczegółowe kryteria w tym kryteria dochodowe oraz inne kryteria ujęte w uchwale.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych położonych w Kędzierzynie-Koźlu w budynkach 

stanowiących własność SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku, w tym 
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określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej 

tych kryteriów oraz wysokości miesięcznego dochodu i obowiązku wnoszenia kaucji 

zabezpieczającej umowę najmu.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina  

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie-Koźlu, z uwagi  na konieczność przeprowadzenia kapitalnego remontu 

budynku i przesiedlenia mieszkańców, przedkładam celem rozpatrzenia wniosek o wskazanie 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.3.2022) - wniosek w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-

Koźlu, z uwagi na konieczność przeprowadzenia kapitalnego remontu budynku i przesiedlenia 

mieszkańców, przedkładam celem rozpatrzenia wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.3.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że pomyliła się w głosowaniu, jest ,,za” 

pozytywnym zaopiniowaniem wniosku.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zostanie to odnotowanie w 

protokole. 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 9.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.8.2022) - wniosek w 

formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.8.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.13.2022) - wniosek w 

formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.13.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

 

 

 



10 
 

 

Ad 11.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.18.2022) - wniosek w 

formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.18.2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

Ad 12.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.21.2021) - wniosek w 

formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.21.2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 13.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.62.2022) - wniosek w 

formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego ( PMS.7143.1.62.2021)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 14. 

Opinia komisji do wniosku złożonego przez najemcę w dniu 21.06.2022 r. przez najemcę lokalu 

w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego na lokal wynajmowanego na czas nieoznaczony, znajdującego się przy ul. 

Broniewskiego (PMS.7142.5.4.2022) - wniosek w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  w formie pisemnej został 

przekazany radnym, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku złożonego przez najemcę w dniu 21.06.2022 r. przez najemcę 

lokalu w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego na lokal wynajmowanego na czas nieoznaczony, znajdującego się przy 

ul. Broniewskiego (PMS.7142.5.4.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 15.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska przypomniała członkom komisji, że do 9 września br.  

należy składać wnioski do budżetu miasta na rok 2023. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 19 września 2022 r. godz. 16:00. 

 

Ad 16.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:06, zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  
 

Protokołowała A. Dworaczek 
       

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

        Ewa Odulińska (-) 


